

# FIVE2ZERO



## **Five2Zero** - 5 Musiker aus 2 Bands 0 Zeit zu verlieren – **Let's Rock !**

Die Band rockt mit eigenwilligen Covers und einer fantastischen Frauen Stimme. Fabienne Hockenjos versteht es, das Publikum mit ihrer Präsenz und Powerstimme in den Bann zu ziehen. Unterstützt von den Gitarrenartisten Urs Graf und Emmi Szadowsky und der temperamentvollen Italo-Rhythmusgruppe mit Drummer Edesio Simonato und Bassist Dario Galloni verspricht **Five2Zero** immer fantastische Live-Auftritte.

## **Five2Zero** - 5 Musicians out of 2 Bands 0 time to loose – **Let's Rock !**

The band rocks with their own interpretations of rock songs and a fantastic woman power voice. Fabienne Hockenjos knows how to captivate the audience with her presence and powerful voice. Supported by guitar artists Urs Graf and Emmi Szadowsky and the Italo rhythm section with drummer Edesio Simonato and bass player Dario Galloni, **Five2Zero** always promises fantastic live events.

### **Line up**

Fabienne Hockenjos (Vocals) - Rondevuu, SugarThePill, Everybody knows

Urs Graf (Guitars) - Sidekick, Maxx, SugarThePill, Transatlantic Band

Emmi Szadowsky (Guitars) - Rondevuu, Everybody knows

Edesio Simonato (Drums) - SidiBrahim, No How, Taxman, SugarThePill , Rondevuu

Dario Galloni (Bass) – Catch It, Taxman, SugarThePill

### **Kontakt / Contact**

[www.five2zero.ch](http://www.five2zero.ch)

[info@five2zero.ch](mailto:info@five2zero.ch)

+41 79 321 28 79 (Urs Graf)